
Verslag van de kascommissie Familievereniging Bartiméus over het jaar 2016 
 
Op verzoek van de Algemene Ledenvergadering hebben ondergetekenden als leden van de kascommissie 
op donderdag 20 april 2017, om 12:00 uur de jaarrekening over 2016 van de Familievereniging Bartiméus 
besproken en gecontroleerd. Wij hebben de financiële administratie over het jaar 2016 beoordeeld en 
komen tot de volgende bevindingen:  
 
1. De administratie maakt een verzorgde indruk; 
2. De vereniging houdt geen kas met contant geld; 
3. De specificaties in de jaarrekening zijn goed onderbouwd; 
4. De liquide middelen per 31 december 2016 komen overeen met de banksaldi per balansdatum; 
5. De inkomsten van de contributies en advertenties worden geboekt op kasbasis. De contributie-

inkomsten worden afgestemd met het ledenbestand, respectievelijk met gemaakte afspraken met de 
adverteerders. De penningmeester deelt mee dat het ‘Bestemmingsfonds dekking 
contributieverlaging’, dus tevens de ‘Vrijval bestemmingsfonds dekking contributieverlaging’ ten 
gunste van de baten in 2017 zal zijn opgebruikt. Nagedacht zal moeten worden over òf opnieuw een 
bestemmingsfonds ten laste van het ‘Vrij besteedbaar eigen vermogen’ òf een contributieverhoging in 
2018. De jaarlijkse bijdrage van de Stichting Bartiméus over het jaar 2016 is gestopt.  
In het verslag van de kascommissie over het jaar 2015 heeft de penningmeester aangegeven  dat niet 
alle leden de volledige contributie betalen, bijvoorbeeld omdat zij onvoldoende draagkrachtig zijn. 
Voorts zijn er leden die in het geheel geen contributie betalen. In de notulen van de 
bestuursvergaderingen is hierover niets formeel vastgelegd. De kascommissie adviseert het bestuur 
hierover een beleidsmatig besluit te nemen en dat besluit met het oog op gewenste transparantie vast 
te leggen in de notulen; 

6. De inning van de contributie geschiedt nu waar mogelijk per acceptgiro, maar deze mogelijkheid gaat 
volgens de penningmeester verdwijnen. Door het digitaal verzenden van de Hagekring kan een 
acceptgiro niet meer worden meegezonden. Het afgeven van een incassomachtiging voor inning van 
de contributie verdient van harte de voorkeur, aangezien daarmee op de kosten voor porto en het 
versturen van de nodige betalingsherinneringen kan worden bespaard; 

7. De ‘Communicatiekosten’ zijn gestegen door hogere kosten voor het drukwerk en het ontwerp voor de 
nieuwe website van de Familievereniging. Door digitale verzending per e-mail wordt hierop zoveel 
mogelijk bespaard. Daarom verdient het aanbeveling dat zo veel mogelijk leden kiezen voor 
verzending per e-mail; 

8. De penningmeester deelt mee dat het bestuur de jaarcijfers over 2016 voor 1 juli 2017 dient te 
publiceren op de site van de vereniging, overeenkomstig de publicatieplicht voor instellingen met een 
ANBI status;  

9. Aandacht verdient nog het volgende: van de ruim 25 banken, die de Familievereniging in 2013 heeft 
geschonken en betaald aan de Stichting Bartiméus, dienen nog 10 banken geleverd en geplaatst te 
worden: 5 stuks daarvan zijn reeds gemaakt, de overige 5 banken moeten nog worden gemaakt en 
geleverd; 

10. Onze vragen zijn steeds duidelijk beantwoord. 
 
Geconcludeerd kan worden dat de administratie van de Familievereniging deskundig en correct is 
uitgevoerd en dat de Balans per 31 december 2016 daarmee in overeenstemming is.  
Op grond van ons onderzoek stellen wij de Algemene Ledenvergadering voor het bestuur décharge te 
verlenen voor de jaarrekening 2016 en de penningmeester te bedanken voor zijn werkzaamheden in de 
afgelopen 11 jaren dat hij penningmeester is geweest voor onze Familievereniging. Hij heeft dat op een 
zeer toegewijde wijze en met grote inzet en deskundigheid gedaan, waardoor hij de Familievereniging in 
een financieel gezonde positie overdraagt aan de nieuwe penningmeester. 
 
 
Doorn, 20 april 2017, P. Lucardie  
 
 
 
Doorn, 20 april 2017, G.W. Luijten  


